

Title (en)

LIGHTS FOR VEHICLES.

Title (de)

FAHRZEUGLICHT.

Title (fr)

PHARES DE VEHICULES.

Publication

EP 0267268 A1 19880518 (EN)

Application

EP 87903582 A 19870507

Priority

GB 8611327 A 19860509

Abstract (en)

[origin: WO8706997A1] A light primarily intended for use for a vehicle such as a bicycle, including a reflector (2) which provides a beam of reflected light from a source (1). The beam has gaps, such as gaps (41), in its profile. The reflector (2) is used in combination with a front lens (3) provided with diverting means (6) to spread incident direct light to the far field at angles beyond those where the reflector (2) cuts off direct light.

Abstract (fr)

Phare destiné principalement à être utilisé dans un véhicule tel qu'une bicyclette, comprenant un réflecteur (2) formant un faisceau de lumière réfléchie à partir d'une source (1). Le faisceau présente des vides, tels que les vides (41), dans son profil. Le réflecteur (2) est utilisé en combinaison avec une lentille avant (3) pourvue d'un organe divergent (6) qui diffuse la lumière directe incidente dirigée au loin selon des angles situés au-delà de ceux où le réflecteur (2) coupe la lumière directe.

IPC 1-7

F21V 7/09; F21V 5/00

IPC 8 full level

F21V 5/00 (2006.01); **F21V 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

F21S 41/28 (2017.12); **F21S 41/336** (2017.12)

Cited by

CN107960117A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8706997 A1 19871119; CA 1288130 C 19910827; EP 0267268 A1 19880518; EP 0267268 A4 19891012; GB 2190479 A 19871118;
GB 2190479 B 19910109; GB 8611327 D0 19860618

DOCDB simple family (application)

US 8701058 W 19870507; CA 536756 A 19870511; EP 87903582 A 19870507; GB 8611327 A 19860509